
   
 

   
 

Styrelsemöte Svenska vita älghundsklubben. 

 

Datum: 2020-11-05 Tid:  19.00 

Plats: Messenger 

Närvarande: Jimmy Morelius, Andreas Johansson, Inga Berit Lein, Christina Gevert, Tone 
Kampevoll , Thomas Norberg, Carola Jonsson. 

Frånvarande: - 

 

§ 1 Mötets öppnande. 

      Thomas öppnade mötet och hälsade välkomna. 

§ 2 Val av Sekreterare.  

       Carola Jonsson 

§ 3 Val justerare:   

       Christina Gevert      

§ 4 Godkännande av dagordning. 

      Dagordningen godkändes 

§ 5 Föregående protokoll. 

       Årsmötesprotokollet genomgått utan frågor. 

§ 6 Vår egen tidning samt Älghunden. 

  Vår tidning: 

Tone och Inga försöker få tag i en uppfödare i Norge som kanske vill göra lite reklam inför 

decemberupplagan. In till Thomas senast den 20 Nov. Christina provar att skriva något om 

tassar. Inga ska skriva en debattartikel om vår rasstandard kontra jaktprovsreglerna. Tone 

skriver om valpen. 

Älghunden: 

Thomas frågar Staffan Karlsson om han vill göra ett reportage om ledhund. 

 

§ 7 Info ut till medlemmar efter årsmötet. 

Thomas skriver info om årsmötet i klubbtidningens december upplaga. 

Om Corona fortsätter finns risk att nästa årsmöte ställs in, vi informerar om detta om det blir 

aktuellt. 



   
 

   
 

 

§ 8 Övrigt 

Jimmy har fått kontroll över kontot där det finns 39 879:- i nuläget. 

Facebookgruppen får in medlemmar som inte har någon anknytning till klubben, Carola kollar 

om det går neka inträde om man inte svarar på frågorna för att mota de som inte har intresse 

av klubben/rasen. 

Thomas har fått frågan om ett intyg om medlemskap från en svensk ägare som ska registrera 

en norsk valp i Sverige, Thomas mailar. 

        

§ 8 Mötets avslutande samt nästa. 

Thomas avslutade mötet och kallar till nytt i januari. 

 

Vid pennan 

Carola Jonsson 

Sekreterare 

        

 

 

  Christina Gevert                       Thomas Norberg 

       Justerare     Justerare 

  

  

   


